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رئیس قوه قضائیه با اشــاره به گــزارش اخیر تحقیق و 
تفحص مجلس، گفت: تا شب گذشته که پیگیری می کردم، 
این گزارش هنوز به قوه قضائیه واصل نشــده اســت؛ حال 
آنکه در رسانه ها مطرح شده گزارش مزبور به دستگاه قضایی 

واصل شده است.
به گــزارش قوه قضائیه، حجت الاســام والمســلمین 
غامحسین محسنی اژه ای، دیروز طی سخنانی در نشست 
شورای عالی قوه قضائیه، با اشاره به گزارش اخیر تحقیق و 
تفحص مجلس، گفت: تا شب گذشته که پیگیری می کردم، 
این گزارش هنوز به قوه قضائیه واصل نشــده اســت؛ حال 
آنکه در رسانه ها مطرح شده گزارش مزبور به دستگاه قضایی 

واصل شده است.
وی تصریح کرد: علی ایحال، رئیس کل دادگستری استان 
تهران و دادســتان تهران به محض وصــول گزارش اخیر 
تحقیق و تفحص مجلس، ضمن تشــکیل شعبه ای ویژه، با 
دقت و سرعت و رعایت همه جوانب، گزارش مزبور را مورد 
رسیدگی قرار دهند؛ باید توجه داشت که اینگونه گزارش ها 
که در مجلس قرائت می شود، ذهنیت هایی را در مردم ایجاد 
می کند لذا ضروری است در رسیدگی به آنها نهایت دقت و 

سرعت لحاظ شود تا بر مبنای حق و قانون قضاوت شود.
رئیــس قوه قضائیه در ادامه با اشــاره بــه مباحثی که 
درخصوص برگــزاری آزمون وکالت میان برگزارکنندگان و 
مجریــان این آزمون و قانونگذاران در مجلس مطرح شــده 
اســت، ضمن تاکید بر رعایت مرّ قانون در این خصوص، به 
معاون حقوقی خود دســتور داد چنانچــه در اجرای قانون 
مربوطه ابهامــی وجود دارد، با فوریت و ظرف همین امروز، 

تفسیر قانون را از مجلس بخواهند.
وی در همین رابطه تاکید کرد: ما خود را ملزم به اجرای 

قانون می دانیم.
رئیس قوه قضائیه در ادامه با اشاره مرقومه ها و نامه هایی 
که بعضاً در اخبار مطرح می شــود فان تشکل یا شخصیت 
خطاب به رئیس قوه قضائیه نوشته است، گفت: برخی از این 
نامه ها و مرقومه ها صرفاً خبرش در رسانه ها منتشر می شود 
و متن آنها به ما واصل نمی شود؛ لذا مرکز رسانه قوه قضائیه 
این قبیل موضوعات را به صورت مستمر رصد کند و نسبت 
به وصول متن آن نامه ها اهتمام داشته باشد تا این ذهنیت 
ایجاد نگردد که رئیس دستگاه قضا به نامه هایی که خطاب 

به او نوشته می شود، ترتیب اثر نمی دهد.
رئیــس قوه قضائیه در ادامه جلســه امروز، با اشــاره به 
برگزاری نشست مشــترک هیات دولت و شورای عالی قوه 
قضائیه به میزبانی دولت در شــب گذشته، اظهار کرد: این 
قبیل نشســت ها و جلسات مشترک منتج و منتهی به فهم 
و درک مشترک مســئولان قوا از مسائل و مشکات کشور 
می شود؛ اما صرفاً نباید به همین نشست و برخاست ها اکتفا 
کرد بلکه بایــد از بطن این قبیل جلســات، کارگروه هایی 

مشترک تشکیل شود تا با لحاظ اولویت ها به رفع مسائل و 
مشکات بپردازند؛ بر همین اساس، وزیر دادگستری تشکیل 
کارگروه های مشــترک میان دولت و قوه قضائیه را پیگیری 

کند.
رئیس قوه قضائیه در ادامه با اشاره به مطالب و موضوعات 
مطرح شــده در نشست مشترک شب گذشته هیات دولت 
و شــورای عالی قوه قضائیه، گفت: انسداد بسترها و منافذ 
فســادزا از جمله مقوله هایی است که مورد اجماع و تاکید 
مســئولان قوا است؛ هر مقدار که بسترهای فسادزا مسدود 
شود، به همان میزان از تعداد پرونده های قضایی و حجم کار 
دســتگاه قضایی نیز کاسته می شود و این امر مزایایی را نیز 
برای دولت به همراه دارد؛ بر همین اســاس، رئیس سازمان 
بازرسی، رئیس دیوان عدالت اداری و معاون پیشگیری قوه 
قضائیه، یا به صورت جداگانه یا در قالب کارگروه مشترک با 
دولت، نسبت به احصاء منافذ و بسترهای اصلی تولید فساد، 

ظرف حداکثر سه ماه اهتمام داشته باشند.
محســنی اژه ای در ادمــه بــه تشــریح و تبیین برخی 
مقوله های مرتبط با منافذ فســادزا پرداخت و در این زمینه 
به صورت مصداقی به چهار مبحث »اشــتغال«، »ازدواج« ، 
»برخی رویه های بانکی« و »رویکردهای تبعیض زا« اشــاره 

کرد.
رئیــس قوه قضائیــه در همین زمینه تصریــح کرد: به 
هــر میزان که دولت، مجلس و قوه قضائیه نســبت به رفع 
موانع کســب و کار، ایجاد اشــتغال و جلوگیری از تعطیل 
شدن مشــاغل و بنگاه ها، اهتمام و توجه داشته باشند، به 
همان میزان از وقوع بسیاری از جرائم، مفاسد، اختافات و 

مشکات خانوادگی جلوگیری به عمل می آید.

رئیس قوه قضائیه همچنین به مقوله تسهیل امر ازدواج 
نیز اشــاره کرد و با تاکید بر ضرورت اهتمام بیشتر سازمان 
بازرســی برای نظارت بر اجرای قانــون مربوطه در رابطه با 
تســهیل ازدواج، گفت: در قانون بودجه سال جاری تکلیفی 
ناظــر بر اعطای وام به متقاضیان ازدواج تعیین شــده اما با 
گذشــت ۵ ماه از سال، هنوز متقاضیان برای دریافت وام با 
مشکاتی مواجه هستند؛ باید توجه داشت که تأخیر در امر 
ازدواج، مقوله ای اســت که می تواند منجر به فســاد و وقوع 
جرم در جامعه شــود. رئیس دستگاه قضا در ادامه به برخی 
از رویه های موجود در نظام بانکی که می توانند مولدّ و بستر 
فساد و جرم باشند، اشاره کرد و بر اولویت شناسایی و انسداد 
سریع آن بخش از رویه های بانکی که فساد و جرم بیشتری 

از ناحیه آنها به وقوع می پیوندد، تاکید کرد.
رئیس قوه قضائیه در ادامه بــه تبعیض های ناروایی که 
در بخش هــای مختلف وجود دارد اشــاره کرد و این قبیل 
تبعیض ها را موجب تحمیل فشــار روانی به مردم دانست و 
گفت: یکی از مصادیق این تبعیض های ناروا، عضویت برخی 
افراد در هیئت مدیره چندین شــرکت و مؤسسه و حقوق و 
پاداش هایی است که آنها از این قبیل شرکت ها و مؤسسات 
بعضاً زیــان ده دریافت می کنند. این تبعیض هــای ناروا از 
بسترهای فســادزا است؛ هم از این حیث که فشار روانی به 
فرد شــنونده و آگاه از این تبعیض ها وارد می کند و ممکن 
اســت او را به انجام فساد ترغیب کند و هم از این حیث که 
این قبیل عضویت افراد در چندین مؤسسه و شرکت عمدتاً 
زیان ده، با صورت ســازی هایی انجام گرفته که خود این امر 

منتهی به مفسده می شود.
رئیس قوه قضائیه ضرورت توجه ویژه به امر پیشــگیری 

را نیــز از دیگر موضوعات مورد اجمــاع میان قوه قضائیه و 
دولت دانست و گفت: معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جــرم قوه قضائیه به صورت جدی نســبت به احصاء موارد 
اولویت دار در بحث پیشگیری اهتمام داشته باشد و مشخصاً 
تعیین کند که کدام مقوله ها به صورت عاجل و کدام موارد 
به صورت میان مدت و بلندمدت باید در دستور کار دستگاه 
قضایی و دولت در راســتای امر پیشــگیری از وقوع جرم و 

فساد قرار گیرد.
محسنی اژه ای همچنین به دادستان کل کشور نیز دستور 
داد با کمک سایر بخش های ذیربط قضایی، نسبت به احصاء 
مصادیق اولویت دار حقوق عامه، اقدام کند تا این مصادیق نیز 
در کارگروه های مشترک تشکیل شده میان دولت و دستگاه 

قضایی مورد رسیدگی و ترتیب اثر قرار گیرد.
در بخــش دوم جلســه شــورای عالــی قــوه قضائیه، 
حجت الاســام منتظری دادستان کل کشــور با اشاره به 
اقدامات مشــترک دادســتانی کل کشــور و پلیس فتا در 
زمینه مقابله با کاهبرداری هایی که در بستر فضای مجازی 
صورت می گیرد، گفت: در ســه ماهه نخســت سال جاری، 
در مجموع با کاهش 49 درصــدی کاهبرداری در فضای 
مجازی مواجه بودیم. دادســتان کل کشور افزود: با اقدامات 
و برنامه ریزی هــای هدفمندی که از ابتدای ســال 98 تا به 
امروز انجام شــده، مجموعا بیش از 32 هزار شماره کارت و 
حساب بانکی و همچنین تعداد 12 هزار و 824 سیم کارت 
و سریال گوشی تلفن همراه که در اختیار کاهبرداران بوده، 
از طریق بانک های عامل، ســامانه سرامد و سازمان تنظیم 

مقررات اپراتورهای تلفن همراه مسدود شده اند.
وی گفت: طبق اعام پلیس فتا در ســه ماهه نخســت 
سال جاری، آمار کاهبرداری های فضای مجازی در برخی 

استان ها به عدد صفر رسیده است.
حجت الاسام والمسلمین عبداللهی رئیس مرکز حفاظت 
و اطاعات قوه قضائیه نیز در این جلسه از دستگیری 28 نفر 
از اعضای یک مجموعه به ظاهر توریستی که دارای نمادهای 
شیطان پرستی بوده و همزمان با شب تاسوعای سال جاری، 
در یکی از مناطق شمالی کشور مرتکب مسائل غیر اخاقی 
نامشروع شدند خبر داد و گفت: پس از دستگیری این افراد، 
تعداد قابل توجهی بی ســیم، کتب ضاله، لوح های فشــرده 
مستهجن و حاوی مسائل تبلیغی و همچنین ادوات ساخت 

مشروبات الکلی نیز ضبط شد.
کاظمی فرد رئیــس مرکز آمار و فنــاوری اطاعات قوه 
قضائیه نیز در این جلسه با بیان اینکه انتشار عمومی و برخط 
آراء قضایی با حفظ محرمانگی اطاعات اشخاص دخیل در 
پرونده، یکی از راهکارهای ســند تحول قضایی برای ایجاد 
شــفافیت در فرآیند رسیدگی و صدور آراء قضایی به شمار 
می رود، از راه اندازی نسخه اول سامانه تناد )تحلیل و نقد آراء 

دادگستری( در شبکه داخلی قوه قضائیه خبر داد.

محسنیاژهای:

گزارش اخیر تحقیق و تفحص مجلس هنوز به قوه قضائیه نرسیده است

رئیس جمهور با قدردانی از دســتاوردهای گرانســنگ 
دانشــمندان و نخبگان در صنایع دفاعی کشــور، خواستار 
تســری الگوی صنایع دفاعی به سایر عرصه ها و صنایع در 

کشور شد.
به گزارش ایســنا، سیدابراهیم رئیسی صبح دوشنبه در 
جمع وزیــر، مدیران و کارکنان وزارت دفاع و پشــتیبانی 
نیروهای مســلح ضمن گرامیداشت 31 مرداد، روز صنعت 
دفاعی کشور و یاد شهدای وزارت دفاع و نیروی های مسلح 
خصوصا شــهیدان بزرگــوار فخــری زاده و طهرانی مقدم، 
اقدامــات صورت گرفتــه در این وزارتخانه  را در راســتای 
تحقق شــعار تولید دانش بنیان و اشــتغال آفرین، بســیار 
موثر دانست و گفت: دســتاوردهای ارزشمند دانشمندان 
و نخبگان در صنایع دفاعی نه فقط برای کشــورمان، بلکه 
برای جهان اسام و دوست داران انقاب اسامی امیدبخش 

و اقتدارآفرین و برای جهان کفر یاس آور است.
رئیس جمهور نخبگان و دانشــمندان باانگیزه و خاق 
در وزارت دفاع را ســرمایه های ارزشــمند کشور دانست و 
افزود: محصــول و خروجی کار این عزیزان، صنعت دفاعی 
دانش بنیان کشور است که امروز دستاوردهای آن از سوی 

هیچ کسی قابل کتمان نیست.
سرریز پیشرفت های صنعت دفاعی به سایر 

بخش ها امیدآفرین است
رئیســی با بیان اینکه امروز به گســتردگی داشته ها و 
توانایی های کشور مورد تهدید دشمن هستیم، تصریح کرد: 
علیرغم تهدید، فشــار و تحریم های دشمنان روی صنایع 
دفاعی ما، پیشــرفتها در این بخش بیشتر از سایر بخش ها 
بوده و دلیل آن انگیزه بســیار بالایی اســت که در صنایع 

دفاعی برای خودکفایی و اســتقال کشور وجود دارد و در 
نتیجه این پیشرفتها، موجب تولید قدرت برای کشور شده 

است.
رئیس جمهور با اشاره به بازدید امروز خود از نمایشگاه 
دســتاوردهای صنایع دفاعی، اظهار داشــت: یکی از نکات 
امیدبخش این نمایشگاه، ســرریز فناوری و پیشرفت های 
صنعت دفاعی کشور به سایر بخش ها در کنار دستاوردهای 
ارزشمند در ارتقای قابل توجه توانمندی های دفاعی کشور 

بود.
رئیسی داشــتن انگیزه و خودباوری را مهم ترین مؤلفه 
و ویژگی متخصصان جوان و توانمند صنایع دفاعی کشــور 
دانست و خاطرنشان کرد: این خودباوری در پرتو خداباوری 
شکل گرفته و همان رمز پیروزی در نگاه امام خمینی)ره( 
است که فرمود می شود با توکل به خدا و اعتماد به نفس و 

اتکا به داشته های خود کارهای بزرگی رقم زد.
مسیر وزارت دفاع در تبدیل ایده به محصول در 

سایر صنایع نیز با قوت دنبال شود
رئیــس جمهور با تأکید بر ضــرورت تجلیل و قدردانی 
از نخبگان و دانشــمندان صنایع دفاعی کشور، خطاب به 
مدیــران وزارت دفاع گفت: قدردانی واقعی از این نخبگان، 
فراهم کردن زمینه شکوفا شدن دانش و اندیشه آنان است. 
مدیران وزارت دفاع این وزارتخانه را به زیست بوم نخبگان 
تبدیل و از این سرمایه های کشور حمایت و پشتیبانی کنند.

رئیسی در ادامه تبدیل ایده به محصول توسط نخبگان 
صنعت دفاعی کشور را بسیار ارزشمند و الگویی گرانسنگ 
برای دیگر حوزه ها در کشــور دانست و افزود: تبدیل ایده 
به محصول فرآیند ساده ای نیست و دستیابی به این مهم، 
صنایع دفاعی ما را به صنعتی افتخارآمیز برای کشور تبدیل 
کرده و کشــورهای دیگر را به حیرت واداشــته است. این 
مسیر با قدرت و قوت در سایر بخش ها و صنایع نیز دنبال 

شود.
نخبگان وزارت دفاع تا یک قدمی ساخت 

هواپیمای مسافربری رسیده اند
رئیس جمهور با اشــاره بــه »تأثیرگــذاری، دقت بالا 
و هوشمندســازی« بــه عنــوان 3 ویژگــی بســیار مهم 
محصولات تولیدشــده در صنعت دفاعی کشور، خطاب به 
دســت اندرکاران این صنعت، اظهار داشت: شما با ابتکار و 
خاقیت خود برای کشــور تولید قــدرت کرده اید تا جایی 
که مقامات نظامی دنیا نیز به پیشــرفت های اقتدارآفرین 
صنعت دفاعی ایران معترفند.رئیســی نوآوری ها در زمینه 
ساخت انواع پرنده ها در صنایع دفاعی را بسیار افتخارآمیز 
دانســت و با اشــاره به بازدید خود از صنایع هواپیماسازی 
ایران در اصفهان تصریح کرد: دانشــمندان و نخبگان ما در 
این وزارتخانه تا یک قدمی ســاخت هواپیمای مسافربری 
رســیده اند و از آنها خواســته ام که این مسیر را تا حصول 

نتیجه با قدرت و قوت ادامه دهند. 

دشمنان مطمئن باشند این منطقه از آن ملت های 
مستقل و آزادی خواه خواهد بود

رئیســی در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه 
گاهی برخی از دشمنان انقاب اسامی به رغم توانمندی های 
بسیار بالای دفاعی کشور به خود اجازه می دهند تهدیداتی 
بر علیه ملت ایران به زبان بیاورند، خاطرنشــان کرد: امروز 
جمهوری اسامی از همیشــه قدرتمندتر و دشمنان ما از 
همــه زمان ها ضعیف ترند و آنچه ما را به قدرتی اثرگذار در 
منطقــه و جهان تبدیل کرده نیروهــای کارآمد، باانگیزه و 

انقابی و دستاوردهای دفاعی دانشمندان ماست.
رئیس جمهور افزود: دشــمنان بداننــد مصمم به ادامه 
این مسیر هســتیم و مطمئن باشند که دست مستکبران 
از منطقه قطع خواهد شــد و ایــن منطقه از آن ملت های 

مستقل و آزادیخواه خواهد بود.
رئیسی همچنین در بخشی از سخنان خود به اقدامات 
صورت گرفته در حوزه صنعتی سازی مسکن از سوی صنایع 
دفاعی کشور اشــاره و تصریح کرد: خوشبختانه نخبگان و 
دانشمندان ما در صنایع دفاعی به روشی نوآورانه و صنعتی 
در ســاخت مسکن دســت پیدا کرده اند که قطعاً در طرح 

جهش تولید مسکن مؤثر خواهد بود.
رئیســی پیش از این نشســت، از نمایشــگاه تخصصی 
پدافنــدی و جنگ الکترونیک و همچنیــن تجهیزاتی که 
براساس تدابیر فرمانده معظم کل قوا در وزارت دفاع ساخته 

شده اند، بازدید کرد.
همچنین رئیس جمهور از پروژه مســکن مهر ســاخته 
شده به دست متخصصان صنایع دفاعی کشور و روش های 

نوآورانه به کار رفته در این پروژه نیز دیدن کرد.

معاون قضایی دادستان کل کشــور با اشاره به نگاه های 
اشتباهی که به گردشگران خارجی وجود داشته است، گفت:  
برخی  از ورود گردشــگر خارجی ترس داشتند، درحالی که 
گردشــگرانی که به ایران می آیند دنبال مسائل غیراخاقی 

نیستند.
به گزارش ایسنا، سعید عمرانی در دومین روز از همایش 
معاونان میراث فرهنگی که دوشــنبه 31 مردادماه در وزارت 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی برگزار شد، 
اظهار کرد: به عنوان یک مقام قضایی که اســتقال سیاسی 
دارم بایــد بگویم کــه در توجه به ایــن وزارتخانه کم کاری 
شــده و به آن به عنوان یک وزارتخانه معمولی و عادی نگاه 
شده است، درحالی که وزارت میراث فرهنگی یک وزارتخانه 
معمولی نیست، بلکه در حوزه های مختلف حتی سیاسی و 

امنیتی تاثیرگذار است.

این مقام قضایی در ادامه به موضوع ســفر گردشــگران 
خارجی به ایران پرداخت و گفت: یک نگاه اشتباه در گذشته 
وجود داشــت که برخی  از ورود گردشــگر ترس داشتند و 
بهانه هایی می آوردند که شاید ورود گردشگر تاثیرات منفی 
در حوزه فرهنگ ما داشــته باشــد، در حالی که اعتقاد دارم 
گردشــگرانی که به ایران می آیند دنبال مسائل غیراخاقی 
نیستند، بلکه گردشگران فرهنگی هستند که قبل از ورود به 
ایران مطالعه دارند، هدف گذاری می کنند و برای بازدید از آثار 
تاریخی ارزشمند ایران که در دنیا بی نظیر است، به کشورمان 
سفر می کنند. او اضافه کرد: در مواجهه با گردشگران خارجی 

از نزدیک دیده ام که قوانین و عرف جاری کشور را در مسائل 
مختلف رعایت می کننــد. این افراد در بازدید از بناها و آثار 
تاریخی کشــورمان با فرهنگ غنی ایرانی ـ اســامی آشنا 
خواهند شــد و ما باید بتوانیم با برنامه ریزی دقیق در مدت 

حضور آن ها بهترین استفاده را داشته باشیم.
عمرانی افزود: میراث ناملموس ما برای گردشگران خارجی 
جذابیت دارد، به عنوان مثال مراســم و آیین های عاشورایی 
برای گردشگران خارجی جالب توجه آمده است و من حتی 
گردشگرانی از جمله خانم های اروپایی را دیده ام که با حضور 
در این مراسم و شــنیدن موضوعات مرتبط با حادثه کربا 

تحت تاثیر قرار گرفته اند. معاون قضایی دادستان کل کشور 
ادامه داد:  در کنار آثار تاریخی، ما هنرمندان صنایع دستی را 
داریم که بهترین آثار را تولید می کنند. برای دادن هدایا به 
مهمانان، خصوصا مهمانان خارجی در دستگاه های مختلف 
باید از صنایع دســتی استفاده شود و ذی حساب ها این گونه 

فاکتورها را بپذیرند و هزینه را صرف هدایای دیگر نکنیم.
عمرانی همچنین گفت: در قوه قضائیه آمادگی همکاری 
بــا مدیران میراث فرهنگی را داریم. اعتقاد ما بر این اســت 
که شــأن میراث فرهنگی آن طوری که شایســته است باید 
حفظ شــود. ما آماده همکاری برای صیانت از آثار تاریخی 
و حوزه میراث فرهنگی هستیم. این قول را می دهم با هدف 
حمایت از حقوق عامه و هماهنگی هرچه بیشتر بین معاونان 
میراث فرهنگی و دادســتان ها، نامه ای را با امضای دادستان 
کل کشور به تمام دادستان ها در سراسر کشور ارسال کنیم.

یک عضو کمیســیون امور داخلی کشــور و شوراها در 
مجلس تاکید کرد: مقوله قانونمند کردن فضای مجازی یک 
مقوله درست و دقیقی است که تفاوت معناداری با بستن و 
محدود کردن داشته و امید است مسئولان تصمیم گیر در 

این حوزه نگرانی مردم را درک کنند.
جال رشــیدی کوچی در گفت وگو با ایسنا با اشاره به 
افزایش قیمت اینترنت و کیفیت پایین آن در سطح کشور، 
بیــان کرد: زمانی که قیمت اینترنــت به خصوص اینترنت 
همراه گران شــد وزیر ارتباطات اعام کرد که این افزایش 
قیمــت به این منظور اتفاق افتاده تا اپراتورها درآمدی برای 
ارتقای کیفیت اینترنت داشــته باشند. بنده در همان موقع 
اعام کــردم که اقدامی در حال رخ دادن اســت که آینده 

آن مشخص نیست. امروز شاهد هستیم که نه تنها کیفیت 
اینترنت افزایشی نداشته بلکه کاهش نیز پیدا کرده است.
از وعده شش ماهه وزیر ارتباطات یک سال 

گذشت
وی در ادامه اظهار کرد: مردم امروز پول بیشــتری برای 
اینترنــت پرداخت کرده اما خدمات بــا کیفیت پایین تری 
دریافت می کنند. بنده بــه یاد دارم در زمان افزایش قیمت 
اینترنت وزیر یک بازه زمانی شــش ماهه را مشخص کردند 
که امروز از آن 6 ماه، 6 ماه دیگر نیز گذشــته اســت. یعنی 
قریب به یک سال است که وعده وزیر به جایی نرسیده است. 
متاسفانه این وضعیت باعث نارضایتی مردم شده است. گاه و 
بی گاه هم به دلیل فرسوده بودن شبکه و یکسری اقدامات 

ان شاءالله غیر عمد شاهد هستیم که کاهش سرعت اینترنت 
در برخی از پلتفرم ها و شــبکه های اجتماعی محســوس تر 

است.
کاهش سرعت اینترنت به کسب و کارها 

آسیب وارد کرده است
نماینده مردم مرودشــت در مجلس شــورای اســامی 
تصریح کرد: خیلی از افرادی که در این شبکه های اجتماعی 
فعال هستند از این محل کسب درآمد می کنند. این کاهش 
ســرعت اینترنت به کســب و کار آنها آسیب وارد می کند. 
مقوله قانونمند کردن فضای مجازی یک مقوله درســت و 
دقیقی اســت که تفاوت معناداری با بستن و محدود کردن 
دارد. قانونمند کردن یک چیز است و بستن و محدود کردن 

چیز دیگری است. امیدوارم تصمیم گیران در این عرصه به 
این موضوع دقت نظر داشته باشند. چون واقعا مردم نگران 
هســتند. امیدواریم مسئولان تصمیم گیر در این حوزه این 

نگرانی را درک کنند.
باید با نگاه عدالت محور پهنای باند افزایش یابد

وی در ادامــه با اشــاره به ضرورت افزایــش پهنای باند 
تاکید کرد: به صورت ویژه در پلتفرم اینســتاگرام ما کاهش 
پهنا نداشــته ایم اما شاهد افزایش تعداد کاربران هستیم که 
اختالاتــی را به وجود می آورد. بنده معتقــدم باید با نگاه 
عدالــت محور و نیــاز کاربران پهنای بانــد تخصیص یابد. 
باید یک دقت نظر در این حوزه صورت گیرد تا شــاهد گام 
برداشتن در مسیر افزایش پهنای باند و تحقق عدالت باشیم.

رئیسیدردیدارمدیرانوکارکنانوزارتدفاع:

تایکقدمیساختهواپیمایمسافربریرسیدهایم

معاوندادستانکلکشور:

برخیازورودگردشگرانخارجیبهایرانمیترسیدند

عادلانهنیستمردمپولبیشتریبرایاینترنتهمراهباخدماتبیکیفیتبدهند

پزشکیان:بایدنوعگفتوگورابادنیااصلاحکنیم
نماینده مــردم تبریز در مجلس در واکنش به این مطلب که برجام تاثیری 
در زندگــی مردم و بهبود وضعیت اقتصادی ندارد، گفت: این حرف ها از جنس 
همان حرف هایی اســت که در گذشته هم می زدند بالاخره برجام یک قدم به 
جلو اســت. خبرها اینطرف آنطرف می شــود دلار چند هزار تومان اینطرف و 

آنطرف می شود در حالیکه هنوز خبر است و هیچ اتفاقی نیز نیفتاده است.
مسعود پزشــکیان با بیان این مطلب به عصر ایران گفت: اگر ما رابطه مان 
را بــا دنیا اصاح کنیم طبیعتا خرید و فروش و عرضه و تقاضا خیلی راحت تر 
شــکل می گیرد تا الان که راه ها را بســته اند. ما می خواهیم یک جنس ساده 
وارد کشــور کنیم باید ده بار دور بزنیم این ده بــار دور زدن یعنی اینکه باید 
به ده دلال پول بدهیم در صورتی که اگر مســتقیم کار کنیم مستقیم نتیجه 

می گیریم.
وی ادامــه داد: قطعا با وجــود برجام اوضاع خیلی فــرق می کند اگر فرق 
نمی کند خوب برجام را پاره کنند و سفره مردم را رنگین کنند چرا نمی کنند. 
هــر مقدار ما نــوع گفت وگویمان را با دنیا اصاح کنیــم قطعا بهتر به نتیجه 
می رسیم. منظور از گفت وگو این نیست که ما سرمان را خم کنیم. به هر حال 
آنها حق و حقوقی دارند ما هم حق و حقوقی داریم بنشینیم باهم معامله کنیم. 
اینکــه بگویم آنها هیچ چیز از ما نگیرند ولی مــا از آنها بخواهیم همه چیز را 

بدهند درست نیست و چنین معامله ای در دنیا وجود ندارد.
وی تاکید کرد: گفت وگو کار خوبی است و ما هم از اول می گفتیم باید انجام 
شــود ولی اینها می گفتند باید پاره کنیم و یا در مجلس آنرا به آتش کشیدند. 
همین آدم های که می خواســتند پاره کنند الان می خواهند گفت وگو کنند و 

اتفاقا این کار خوبی است چراکه راهی جز گفت وگو نداریم.
پزشــکیان با تاکید بر اصاح برخی امور در کشــور گفت: ما باید در داخل 
کشور مشارکت حداکثری ایجاد کنیم اختیار را دست یک گروه، جناح و دسته 
ندهیم. مملکت و توانمندی دست یک گروه نیست. رسول خدا هم وقتی مکه 
را فتح کرد گفت همه انســان ها باهم برابر هستند سیاه بر سفید برتری ندارد 
عرب بر عجم برتری ندارد. در حال حاضر نیز در اینجا نباید اینگونه باشــد که 

یک گروه برتر باشند؛ باید این مسائل حل شود.
پزشــکیان افزود: مملکت متعلق به همه اســت باید اجــازه داد همه برای 
مملکت شان کار کنند تقوا هم یعنی اینکه آنهایی که در هر جایی هستند بی 
خطا عمل کنند کسی که اقتصاد کار می کند باید اقتصاددان باشد نه اینکه یک 
فرد غیراقتصادی را مسئول کار اقتصادی کنیم. نمی شود که مردم از بیکاری و 

گرسنگی بمیرند و بعد بگویند ما داریم زحمت می کشیم.
وی خاطر نشان کرد: می گفتند مدیریت بد است آن مدیرانی که می گفتید 
می توانند خوب کار کنند کجا هســتند؟ این مدیــران کجا دوره دیده اند چه 
ســابقه ای دارند، یک عــده آدم های صفر کیلومتــر را آورده اند یک عده آدم 
باتجربه را برداشــته اند می گویند آنها خائن بودند و آنها را برداشــتیم و خادم 
آورده ایم خادمی که علم و  تجربه ندارد و در این مدت حتی نتوانســته اســت 

جایی را درست کند چطوری می خواهد مملکت را درست کند.

ردارتباطعلیلاریجانیباپرونده»زیتون«قم
نماینده قم در مجلس شورای اسامی با اشاره به پرونده زیتون گفت که در 

اسناد این پرونده چیزی به نام آقای لاریجانی ندیدم.
احمد امیرآبادی فراهانی در گفت وگو با ایسنا، درباره ماجرای پرونده زیتون 
و طرح نام نماینده ســابق قم در این پرونــده اظهار کرد: من چند هفته پیش 
در ماقــات مردمی اســناد مربوط به پرونده زیتون را دیــدم که علیه یکی از 
روزنامه های کثیرالانتشــار که به این موضوع پرداخته بود، شکایتی شده و بر 
اســاس آن این روزنامه محکوم شد. موسسه ای طبق قانون مجموعه زیتون را 
خریده که تعدادی از اعضای موسســه  در آن جا سهم دارند. پس این که گفته 

شده نماینده سابق قم در این پرونده نقش دارد، درست نیست.
این عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسامی توضیح داد: آقای ط. موسس 
موسسه خریدار پیشم آمد و اسناد زیتون را ارائه کرد. من در این اسناد چیزی 
به نام آقای لاریجانی ندیدم ؛ درســت اســت که آقــای لاریجانی رقیب ما در 
قــم بوده اما انصاف و دینــداری و آزادگی را هم باید رعایت کنیم و حقیقت را 

بگوییم.
وی در پایان گفت: در پرونده زیتون اسناد و فاکتورهایی به نام این روزنامه 
کثیرالانتشــار جمع کرده بودند که اصل و جعلی آن را دیدم و از این روزنامه 
شکایت و محکوم شــد البته که مسوولان این روزنامه می گوید اطاعی از این 

موضوع ندارند.

تمدیدگذرنامهدرمرزبرایمراسماربعین
امکانپذیرنیست

وزیر کشــور با اعام اینکه در رابطه با برگه تردد برای سفر اربعین با دولت 
عراق مشــغول مذاکره هستیم، گفت: کار تمدید گذرنامه در مرزها، با توجه به 

شلوغی آن، امکان پذیر نیست.
به گزارش وزارت کشــور، احمد وحیدی در پایان نشســت کمیته فرهنگی 
ســتاد مرکزی اربعین، افزود: یکی از کمیته های فعال ســتاد مرکزی اربعین، 
کمیته فرهنگی اســت که جمع گسترده ای از فرهیختگان در آن حضور دارند. 
برنامه های این کمیته استفاده از ظرفیت های هنری، تهیه کتاب و مقاله پیش 
از مراســم و همچنین همایش برای برگزاری هر چه باشــکوه تر مراسم اربعین 

است.
وحیدی در خصوص گذرنامه هم گفت: در رابطه با برگه تردد با دولت عراق 
مشغول مذاکره هستیم اما کار تمدید گذرنامه در مرزها، با توجه به شلوغی آن، 
امکان پذیر نیست و باید نسبت به تمدید آن پیش از رسیدن به مرز اقدام کنند.
وی با توجه دادن زایران اربعین حسینی)ع( برای ایجاد آمادگی در مواجهه 
با موج گرمای هوا، اظهار کرد: البته پیش بینی مه پاش شــده و همه موکب ها 

باید خنک کننده داشته باشند.
وزیر کشور خاطرنشان کرد: اتاق مخصوص برای گرمازدگان و آب یخ برای 

کمک به آنها، پیش بینی شده است.
 وحیدی درباره واکســن کرونا هم تصریح کرد: زائران اربعین، دز یادآور را 
در صورتی که 6 ماه از دریافت آخرین واکسن شان گذشته است، تزریق کنند.

واکنشمشاورتیممذاکرهکنندههستهای
بهادعای»گاردین«

مشاور رسانه ای تیم مذاکره کننده هسته ای در واکنش به مقاله اخیر روزنامه 
گاردیــن علیه ایران تاکید کرد: گول زبان سیاســی غربی های نژادپرســت را 

نخورید.
به گزارش ایســنا، سید محمد مرندی، مشاور رســانه ای تیم مذاکره کننده 
هســته ای کشورمان با انتشار پیامی در حساب کاربری خود در توئیتر به مقاله 
اخیر روزنامه گاردین که در آن نوشــته است »حتی توافق هسته ای موجب رام 

شدن ایران نمی شود« واکنش نشان داد.
مرندی در پیام خود نوشت: رام کردن تهران؟ این غربی های نژادپرست بهتر 

از برده داران قرن نوزدهم نیستند. 
گول زبان سیاسی درست مناسب را نخورید.

روزنامه انگلیســی گاردین در این مقاله تاش کرده است با طرح ادعاهایی 
بی اساس و بدون ارائه هیچ گونه سند و مدرکی حمله هفته گذشته به سلمان 
رشدی، نویسنده مرتد کتاب آیات شیطانی را به ایران ارتباط دهد و در ادامه از 
دولت واشنگتن به دلیل ادامه رایزنی های هسته ای با تهران انتقاد کرده است.

تعییناعضایهیاتتحقیقوتفحصازعملکردستاد
احیایدریاچهارومیه

سخنگوی کمیســیون کمیسیون کشــاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط 
زیســت مجلس شورای اســامی از تعیین اعضای هیئت تحقیق و تفحص از 

عملکرد ستاد احیای دریاچه ارومیه خبر داد.
ذبیح اله اعظمی در گفت وگو با ایســنا گفت: در جریان انتخابات انجام شده 
در کمیسیون کمیسیون کشــاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست برای 
تعیین اعضای هیات تحقیق و تفحص از عملکرد ســتاد احیای دریاچه ارومیه، 
روح الله متفکر آزاد به عنوان رئیس، جال محمود زاده و جعفر راستی به عنوان 
نواب رئیس، ســمیه رفیعــی و روح الله حضرت پور به عنــوان دبیران و وحید 

جال زاده به عنوان سخنگوی این هیئت انتخاب شدند.
وی افزود: همچنین ســید سلمان ذاکر، کمال حسین پور، امیرقلی جعفری 
بروجنــی، غامرضــا نــوری، ســیدمحمدرضا میرتاج الدینی، علــی علیزاده، 
معین الدین ســعیدی، پرویز اوسطی و علی اکبر علیزاده نیز به عضویت هیئت 

تحقیق و تفحص از عملکرد ستاد احیای دریاچه ارومیه درآمدند.

اخبار کوتاه

یک عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس شــورای 
اســامی، تاکید کرد: نظام تاکید بر حمایت از شرکت های 
دانش بنیــان  دارد و اگر نهادهای مرتبــط همراهی نکنند 
ذهنیت منفــی ایجاد می شــود. حجت الله فیــروزی در 
گفت وگو با ایسنا، با تاکید بر ضرورت حمایت از شرکت های 
دانش بنیان و استارت آپ ها در همه زمینه ها از جمله بیمه، 
بیان کرد: مجلس در سال گذشته و حتی قبل از آنکه سال 
14۰1 با عنوان دانش بنیان ها نامگذاری شــود، قانونی در 
ایــن حوزه تصویب کرد که در آن حمایت از شــرکت های 

دانش بنیان را تسهیل گری می کند. در این قانون هم بر ارائه 
تضامین و هم بر اعطای تســهیات به حوزه دانش بنیان و 
هم در استفاده از ظرفیت آنها توسط بخش دولتی خصوصا 
در کالاهــا و خدماتی که این بخــش ارائه می کند، تاکید 
شده است. این عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس در 
ادامه اظهار کرد: اینکه یک مجموعه ای مانند بیمه مرکزی 
نخواهد در این مســیر همراه شود مقداری ذهنیت منفی 

ایجاد می کند و احساس می شود شاید مشکلی وجود دارد. 
زمانی که قوانین و سیاســت گذاری ها بــا اهداف حمایتی 
تنظیم شــده اند و از ســوی دیگر مقــام معظم رهبری به 
عنوان عالی ترین مقام کشور در نامگذاری سال بر حمایت 
و نگاه ویژه به ایــن حوزه تاکید دارد همه مجموعه ها باید 
پای کار آمده و در راستای حمایت از این حوزه گام بردارند 
نــه نابودی آنها. فیروزی در پایان تاکید کرد: نباید حمایت 

دولــت یا کارگروه ویژه اقتصــاد دیجیتال از دانش بنیان ها 
و کارگزاران برخط بیمه به منزله لابی تلقی شــود چراکه 
لابی زمانــی به میان می آید که یــک مجموعه توان لازم 
را نــدارد اما می خواهد خودش را در ظاهر توانمند نشــان 
دهد یا مجــوز فعالیت ندارد. امــروز مجموعه های دانش 
بنیــان، هم تــوان لازم را دارند و هــم ظرفیت لازم و هم 
مجوزهای فعالیت را دارند. این نظام اســت که بر استفاده 
از ظرفیت های این بخــش تاکید دارد و آنها متخلف یا به 

دنبال لابی نیستند.

حمایتدولتازدانشبنیانهابهمنزلهلابیتلقینشود


